
 

 

 

 

OBČINA SEMIČ 

OBČINSKI SVET 

Štefanov trg 9 
8333  SEMIČ 
 

 

ZAPISNIK 
 
11. seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 4. 2. 2016, ob 17. uri v sejni sobi 
Kulturnega centra Semič. Sejo je vodila županja Občine Semič, ga. Polona Kambič.        
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
G. Danijel Golobič, g. Mirko Golobič, ga. Valerija Hudorovac, g. Bojan Jakša, g. Ferdinand 
Jakša, ga. Melita Kmet Ličen, g. Rudi Kofalt, g. Anton Križe, g. Vili Malnarič, g. Miha Mihelčič, 
ga. Dina Plut, ga. Damjana Simonič, g. Damir Stare in g. Peter Štukelj.  
 
Na seji so bili prisotni tudi: 

• ga. Mateja Kambič – direktorica občinske uprave,  

• g. Boštjan Ogulin – višji svetovalec za komunalno, cestno in investicijsko dejavnost, 

• ga. Natalija Kastelec – višja svetovalka za prostorsko in stanovanjsko dejavnost, 

• ga. Janja Plevnik Radoš – višja svetovalka za razvoj podeželja in malo gospodarstvo, 

• ga. Beti Pintarič – računovodja, 

• ga. Renata Bukovec – zapisnikarica, 

• ga. Mirjam Bezek Jakše – Dolenjski list. 
 

Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOSTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN IZVOLITEV 
ZAPISNIKARJA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je ugotovila, da je na seji prisotnih vseh 14. članov občinskega 
sveta ter odprla razpravo o predlogu dnevnega reda.  
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave.  
 
Predlog sklepa št. 032-01/2016-5: 
Sprejme se dnevni red 11. redne seje Občinskega sveta Občine Semič: 
1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja. 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 10. redne seje občinskega sveta. 
3. Obravnava in sprejem predloga Programa dela Občinskega sveta Občine Semič v letu 

2016. 
4. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
5. Obravnava in sprejem predloga Odloka o proračunu Občine Semič za leto 2016 – 

DRUGA OBRAVNAVA. 
6. Obravnava in sprejem predloga sprememb in dopolnitev Statuta Občine Semič – 

SKRAJŠANI POSTOPEK. 
7. Obravnava in sprejem predloga sprememb in dopolnitev Poslovnika Občinskega sveta 

Občine Semič – SKRAJŠANI POSTOPEK. 
8. Obravnava in sprejem predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

javnem redu in miru v Občini Semič – PRVA OBRAVNAVA. 
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9. Sklep o določitvi cene programov vrtca in dodatnih znižanjih plačil v Občini Semič in 

Pravilnik o enkratni denarni pomoči mladim družinam pri prvem reševanju 
stanovanjskega problema – analiza stanja. 

10. Obravnava in sprejem letnega programa kulture v Občini Semič za leto 2016. 
11. Obravnava in sprejem letnega programa športa v Občini Semič za leto 2016. 
12. Poročilo o dodeljenih sredstvih za pospeševanje razvoja malega gospodarstva v Občini 

Semič v letu 2015.   
13. Poročilo o dodeljenih pomočeh za ohranjanje in razvoj kmetijstva in podeželja v Občini 

Semič v letu 2015. 
14. Poročilo o dodeljenih sredstvih za sofinanciranje izvedbe individualnih kanalizacijskih 

priključkov na javno kanalizacijo v Občini Semič v letu 2015 in o dodeljenih sredstvih za 
sofinanciranje nakupa in vgradnje malih čistilnih naprav v Občini Semič v letu 2015. 

15. Poročilo o dodeljenih sredstvih za sofinanciranje obnove kulturne dediščine, obnove 
fasad na objektih v Občini Semič in o dodelitvi enkratne denarne pomoči mladim 
družinam pri prvem reševanju stanovanjskega problema v letu 2015. 

16. Pobude in vprašanja članov sveta. 
17. Razno. 

 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 032-01/2016-5 je sprejet. 
 
Izvolitev zapisnikarja: 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala naslednji sklep. 
 
Predlog sklepa št. 032-01/2016-6 
Za zapisnikarico se predlaga ga. Renato Bukovec. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 

Sklep št. 032-01/2016-6 je sprejet. 
 

Ad. 2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 10. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA  

 
Razprava: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-01/2016-7: 
Sprejme se zapisnik 10. redne seje Občinskega sveta Občine Semič. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 032-01/2016-7 je sprejet. 
 

Ad. 3) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA PROGRAMA DELA OBČINSKEGA SVETA OBČINE 
SEMIČ V LETU 2016 
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G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani odbora na predlog niso imeli 
pripomb.  
 
RAZPRAVA: 
G. Peter Štukelj je predlagal, da se v program dela v mesecu aprilu uvrsti poročilo o 
aktivnostih v PSC Vrtača. Zbere se podatke, koliko je bilo sredstev do sedaj vloženo v 
izgradnjo cone, koliko zaposlitev je trenutno zagotovljenih v coni, kaj bi bilo še potrebno 
narediti, kakšni bi bili stroški, kakšna je vizija cone v prihodnosti.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala sprejem programa dela z dopolnitvijo, ki jo je 
predlagal g. Štukelj.  
 
Predlog sklepa št. 032-01/2016-8: 
Sprejeme se Program dela Občinskega sveta Občine Semič z dopolnitvijo, da se v mesecu 
aprilu obravnava Poročilo o aktivnostih v PSC Vrtača ter variante razširitve cone z oceno 
stroškov za nakup zemljišč. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE 14 ZA 
Sklep št. 032-01/2016-8 je sprejete.  
 

Ad. 4) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN AKTIVNOSTIH OBČINE 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je predstavila poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in 
aktivnostih občine.  
Glede delovanja podjetniškega inkubatorja v Beli krajini je pojasnila, da je bila na ravni vseh 
treh Belokranjskih županov sprejeta odločitev, da se prijavi na prvi razpis v juniju za uvrstitev 
v inkubator B, za katerega je potrebnih 500 m2 površine, najmanj dva inkubiranca in 
pogodbe s fakultetami. Trenutno so edini primerni prostori v bivši poslovni stavbi Belta. Prva 
stvar, ki jo bo RIC Bela krajina naredil je, da bo obvestil javnost o dnevu odprtih vrat, nato  pa 
bo objavljen razpis za sprejem v inkubator. Inkubator bo razdeljen na dva dela, na 
inkubirance in na del namenjen Coworkingu. Sredstva v programu Pokolpje v višini 200.000 
EUR so v letošnjem letu zagotovljena, vendar jih bo potrebno tudi porabiti, saj bodo v 
nasprotnem primeru prerazporejena in ne bodo več na razpolago. V proračunu občine je 
namenjenih nekaj sredstev za vzpostavitev inkubatorja, če sredstva ne bodo zadostovala, bo 
potrebno zagotoviti dodatna z rebalansom.  
Glede sklepa Občinskega sveta, da JP Komunala Črnomelj pripravi nov elaborat je Občina 
Črnomelj sprejela sklep, da JP Komunala Črnomelj pripravi nov elaborat, vendar se, zaradi 
dvoma o pravilnem izračunu cen komunalnih storitev znotraj elaborata, v maju 2016 pripravi 
ločena elaborata, posebej za občino Črnomelj in občino Semič. Potrebno je oblikovati sodila 
in razdeliti vse kar je potrebno, da se bosta lahko pripravila ločena elaborata. Po odloku o 
ustanovitvi JP je odločitev o cenah stvar vsakega posameznega ustanovitelja. 
Glede CeROD-a je pojasnila, da je s 1.1.2016 nov način obdelave odpadkov. Del obdelave, 
lahka frakcija, se vrši na Leskovcu ostalo pa se vozi na obdelavo drugam. Trenutno je v 
pripravi elaborat za izračun cen. Za pripravo elaborata potrebujejo količine od občin, ki bodo 
na deponijo odlagale odpadke. Čaka se občino Brežice, da se izjasni, koliko odpadkov bo 
odlagala na odlagališču.  
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RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani odbora so pogrešali 
informacijo glede cene izgradnjo MBO, pogovarjali pa so se tudi o sprejetem sklepu 
Občinskega sveta Občine Črnomelj glede priprave novega elaborata cen. 
 
G. Peter Štukelj je glede CeROD-a predlagal, da se belokranjske občine povežejo in poiščejo 
najustreznejšo alternativo, na koncu pa se občine še vedno lahko odločijo za odlaganje na 
CeROD-u. 
Glede informacije za izvedbo Semiške ohceti kaže, da ne bo nobenih sprememb. Ker pa je v 
proračunu zagotovljenih 13.000 EUR predlaga, da se pritegne čim več domačinov in se v 
letošnjem prikazu ohceti prikaže obred  maškar. 
Kar se tiče sklepa Občinskega sveta Občine Črnomelj glede priprave ločenega elaborata cen 
je pojasnil, da je bila ta varianta na Nadzornem svetu komunale že preigrana. Enotno mnenje 
vseh članov je bilo, da do tega ne sme priti, vendar so ravno ti člani na seji občinskega sveta 
glasovali za pripravo ločenega elaborata. Na sami seji nadzornega je jasno povedal, da se gre 
lahko v pripravo ločenega elaborata, vendar potem Občina Semič ne potrebuje takšne 
komunale, kot je v sedanji obliki. Sklep nadzornega sveta je bil, da v kolikor se gre v ločena 
elaborata, JP Komunala Črnomelj, kot je sedaj, več ne bo.  
 

Ad. 5) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE SEMIČ ZA 
LETO 2016 – DRUGA OBRAVNAVA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je na podlagi Poslovnika podala mnenja na prispele amandmaje.  
 
Amandma št. 1:  
Predlagatelj Damir Stare je predlagal, da se podkont 41199912 – Podpora mladim družinam 
za reševanje stanovanjskega problema, poviša za 2.500 EUR, in sicer s prerazporeditvijo 
sredstev iz podkonta št. 40299946– Drugi operativni odhodki – sofinanciranje lokalne 
televizije v višini 1.000 EUR in podkonta št. 40200602 – Stroški oglaševalskih storitev in 
stroški objav - drugo v višini 1.500 EUR. 
 
Mnenje županja, ga. Polona Kambič, je, da trenutna sredstva na podkontu zadostujejo in ni 
potrebno zagotoviti dodatnih sredstev. 
 
G. Damir Stare je pojasnil, da svojega amandmaja ne bo umaknil, saj v kolikor se na razpis 
prijavi večje število družin, bodo le-te prejele nižja sredstva od družin v letu 2015. 
 
Amandma št. 2: 
Predlagatelj Damir Stare je predlagal, da se v proračunu povečajo prihodki iz naslova 
razpolaganja z nepremičnim premoženjem (722 – Prihodki od prodaje zemljišč in 
neopredmetenih sredstev) v višini 50.000,00 EUR. Sredstva se nato razporedi za naslednje 
namene: 
- za 5.000,00 EUR se poveča podkonto 41029909/3140 – Druge subvencije privatnim 

podjetjem in zasebnikom – podjetniški inkubator Bela krajina, 
- 15.000,00 EUR za ureditev parcel za gradnjo za mlade družine, za kar bi se odprl nov 

podkonto, 
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- 2.000,00 EUR za pomoč Romom (izven Sovinka), 
- 3.000,00 EUR za dotacijo ŠD Partizan za ureditev fitnesa, 
- 2.500,00 EUR za izlete otrok socialno ogroženih družin, 
- 2.500,00 EUR za dotacijo PGD Črešnjevec – dodatna sredstva za nakup gasilskega vozila, 
- 10.000,00 EUR za ureditev PSC Vrtača, 
- za 6.000,00 EUR se poveča podkonto št. 41199912/3177 – podpora mladim družinam za 

reševanje stanovanjskega problema, 
- 1.000,00 EUR za doplačilo za šolo v naravi, 
- za 3.000,00 EUR se poveča podkonto št. 41110301/3336 – Darilo ob rojstvu otroka.  

 
Mnenje županje, ga. Polone Kambič, je, da je brez priprave OPPN-ja za območje, kjer se 
nahaja zemljišče, zemljišče nesmiselno prodajati, kar je bilo že večkrat povedano tudi na seji 
občinskega sveta. Povečan prihodek iz naslova prodaje zemljišč v letošnjem letu ni realen, je 
pa smiselno v naslednjem letu, ali celo z rebalansom, zagotoviti sredstva za izdelavo OPPN-ja 
za območje.  
 
G. Damir Stare je povedal, da amandmaja ne bo umaknil, saj je nujno urediti zemljišča za 
mlade družine. V kolikor predlagani amandma ne bo podprt je zahteval, da občina pove rok, 
do kdaj bo uredila zemljišča za mlade družine. 
 
Amandma št. 3: 
Predlagatelj Peter Štukelj, NSi –Občinski odbor Semič, je predlagal, da se sredstva na 
podkontu št. 40299946 – Drugi operativni odhodki – sofinanciranje lokalne televizije v višini 
1.137,00 EUR prerazporedijo na novo stroškovno mesto – podaljšanje dnevnega varstva 
otrok v Osnovni šoli Semič, in sicer, za podaljšanje dnevnega varstva do 16. ure. 
 
Mnenje županje, ga. Polone Kambič, je, da je predlog sprejemljiv vendar predlaga, da se 
sredstva prerazporedijo iz podkonta št. 40200602/2310 – Stroški oglaševalskih storitev in 
stroški objav – drugo v višini 1.137,00 EUR na podkonto št. 41330001/3270 – Tekoči transferi 
v javne zavode – sredstva za plače in druge izdatke zaposlenim – osnovna šola. 
 
G. Peter Štukelj se je s predlogom županje strinjal. 
 
G. Vili Malnarič – Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj in Odbor za družbene dejavnosti: 
Oba odbora sta obravnavala prispele amandmaje in o njih tudi glasovala. Glasovanje o 
posameznem amandmaju je zapisano v zapisniku odborov. 
 
Županje, ga. Polona Kambič, je predloge amandmajev dala na glasovanje: 
 
Predlog sklepa št. 410-12/2015-19: 
Sprejme se amandma št. 1 k Predlogu Odloka o proračunu Občine Semič za leto 2016 za 
drugo obravnavo, predlagatelja Damirja Stareta, s katerim se v proračunu zagotovijo 
dodatna sredstva na podkontu 41199912/3177 – podpora mladim družinam za reševanje 
stanovanjskega problema v višini 2.500,00 EUR, in sicer s prerazporeditvijo sredstev iz 
podkonta št. 40299946/2340 – Drugi operativni odhodki – sofinanciranje lokalne televizije 
v višini 1.000 EUR in podkonta št. 40200602/2130 – Stroški oglaševalskih storitev in stroški 
objav - drugo v višini 1.500 EUR. 
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Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 7 ZA 
  7 PROTI 
Amandma št. 1 ni sprejet. (sklep: 410-12/2015-19) 
 
Predlog sklepa št. 410-12/2015-20: 
Sprejme se amandma št. 2 k Predlogu Odloka o proračunu Občine Semič za leto 2016 za 
drugo obravnavo, predlagatelja Damira Stareta, s katerim se v proračunu povečajo 
prihodki iz naslova razpolaganja z nepremičnim premoženjem (722 – Prihodki od prodaje 
zemljišč in neopredmetenih sredstev) v višini 50.000,00 EUR in razporedijo za naslednje 
namene: 
- za 5.000,00 EUR se poveča podkonto 41029909/3140 – Druge subvencije privatnim 

podjetjem in zasebnikom – podjetniški inkubator Bela krajina, 
- 15.000,00 EUR za ureditev parcel za gradnjo za mlade družine, za kar se odpre nov 

podkonto, 
- 2.000,00 EUR za pomoč Romom (izven Sovinka), 
- 3.000,00 EUR za dotacijo ŠD Partizan za ureditev fitnesa, 
- 2.500,00 EUR za izlete otrok socialno ogroženih družin, 
- 2.500,00 EUR za dotacijo PGD Črešnjevec – dodatna sredstva za nakup gasilskega 

vozila, 
- 10.000,00 EUR za ureditev PSC Vrtača, 
- za 6.000,00 EUR se poveča podkonto št. 41199912/3177 – podpora mladim družinam 

za reševanje stanovanjskega problema, 
- 1.000,00 EUR za doplačilo za šolo v naravi, 
- za 3.000,00 EUR se poveča podkonto št. 41110301/3336 – Darilo ob rojstvu otroka.  

 

Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 4 ZA 
  8 PROTI 
Amandma št. 2 ni sprejet. (sklep: 410-12/2015-20) 
 
Predlog sklepa št. 410-12/2015-21: 
Sprejme se amandma št. 3 k Predlogu Odloka o proračunu Občine Semič za leto 2016 za 
drugo obravnavo, predlagatelja Petra Štuklja, s katerim se sredstva na podkontu št. 
40200602/2310 – Stroški oglaševalskih storitev in stroški objav – drugo v višini 1.137,00 
EUR prerazporedijo na podkonto št. 41330001/3270 – Tekoči transferi v javne zavode – 
sredstva za plače in druge izdatke zaposlenim – osnovna šola, in sicer za podaljšanje 
dnevnega varstva otrok v OŠ Semič do 16. ure. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Amandma št. 3 je sprejet. (sklep: 410-12/2015-21) 
 
Od treh vloženih amandmajev je bil sprejet le en amandma, in sicer amandma št. 3. Ker je 
proračun, kljub sprejemu amandmaja uravnotežen, je županja v sprejem predlagala proračun 
v drugi obravnavi.  
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Predlog sklepa št. 410-12/2015-22: 
Potrdi se predlog Odloka o proračunu Občine Semič za leto 2016 s sprejetim amandmajem 
št. 3 za drugo obravnavo in se ga objavi v Uradnem listu RS. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14  
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 410-12/2015-22 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 410-12/2015-23: 
Potrdi se kadrovski načrt proračuna Občine Semič za leto 2016. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14  
GLASOVANJE: 14ZA 
Sklep št. 410-12/2015-23 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 478-38/2015-4: 
Potrdi se Letni načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem občine za leto 2016. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14  
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 478-38/2015-4 je sprejet. 
 

Ad. 6) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA SPREMEMB IN DOPOLNITEV STATUTA OBČINE 
SEMIČ – SKRAJŠANI POSTOPEK 

 
Ga. Mateja Kambič, direktorica OU, je predstavila gradivo in razloge za pripravo sprememb in 
dopolnitev Statuta Občine Semič. Največje spremembe so ravno pri nalogah, saj je nadzornik 
s strani ministrstva pripomnil, da so naloge preveč podrobno navedene. Veliko nalog je 
vezanih na področno zakonodajo in v kolikor se le-ta spreminja, je potrebno ustrezno 
spremeniti tudi Statut. Glede na pripombe, ki so bile podane na skupni seji odborov, je 
govorila z nadzornikom, ki je mnenja, da vsaj glavne naloge lahko ostanejo v enakem obsegu, 
ne pa nalog preveč podrobno razčlenjevati. V delih, kjer je Statut v nasprotju z zakonom, se 
mora spremeniti, saj bo v nasprotnem primeru nezakonit.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj in Odbor za družbene dejavnosti: 
Člani odbora so bili mnenja, da se sprejem Statuta opravi v dveh obravnavah, saj gre za 
krovni občinski predpis. Izrazili so tudi nestrinjanje s spremembo 6. člena Statuta, ki govori o 
nalogah. Predlagali so, da 6. člen ostane nespremenjen, ostale spremembe pa se uskladijo v 
skladu z zakonodajo. 
 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Mnenje obeh odborov je bilo še, da 
pravna služba občine pregleda predlog, posebej spremembo 6. člena, ki obravnava naloge 
občine. Prav tako do naslednje seje člani obeh odborov podajo svoje predloge glede nalog 
občine, ki bi morale biti navedene, vsekakor pa je potrebno med naloge vključiti tudi 
gospodarstvo. Na odboru pa je bilo tudi postavljeno vprašanje, ali z nesprejetjem sprememb 
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v statutu kršimo zakon oziroma smo kazensko odgovorni. Govora pa je bilo tudi glede objave 
čistopisa. 
 
Ga. Mateja Kambič je glede čistopisa pojasnila, da je prvo potrebno sprejeti spremembe in 
dopolnitve in jih tudi objaviti v Uradnem listu, šele nato se lahko pripravi uradno prečiščeno 
besedilo, ki ga, v kolikor se objavi v Uradnem listu, ravno tako potrdi občinski svet, kar pa je 
povezano z visokimi stroški. Druga možnost pa je, da se pripravi neuradno prečiščeno 
besedilo in se ga objavi na spletni strani, v Katalogu informacij javnega značaja.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in na glasovanje dala sprejem predloga 
Sprememb in dopolnitev Statuta Občine Semič z dopolnitvami za prvo obravnavo. V 5. člen 
sprememb in dopolnitev, ki govori o nalogah občine, se vnesejo naloge v razširjeni vsebini, 
kot so v sedaj veljavnem Statutu.  
 
Predlog sklepa št. 007-02/2006-25: 
Sprejme se predlog Sprememb in dopolnitev Statuta Občine Semič v predlagani vsebini za 
prvo obravnavo z naslednjo pripombo: 
- v 5. členu, kjer so navedene naloge občine, se le-te vnesejo v razširjeni vsebini, oz. tako, 
kot je v sedanjem Statutu, le da bodo le-te v skladu tudi z državnimi usmeritvami. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13  
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 007-02/2006-25 je sprejet. 
 

Ad. 7) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA SPREMEMB IN DOPOLNITEV POSLOVNIKA 
OBČINSKEGA SVETA OBČINE SEMIČ – SKRAJŠANI POSTOPEK 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala da se Spremembe in dopolnitve Poslovnika 
sprejme v dveh obravnavah in ne po skrajšanem postopku.  
 
Ga. Mateja Kambič je predstavila gradivo.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj in Odbor za družbene dejavnosti: 
Člani na pripravljeno gradivo niso imeli pripomb. Predlagano je bilo, da se spremembe 
potrdijo v prvi obravnavi. 
 
Predlog sklepa št. 007-03/2006-19: 
Sprejme se predlog Sprememb in dopolnitev Poslovnika Občinskega sveta Občine Semič v 
predlagani vsebini za prvo obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13  
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 007-03/2006-19 je sprejet. 
 

Ad. 8) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH 
ODLOKA O JAVNEM REDU IN MIRU V OBČINI SEMIČ – PRVA OBRAVNAVA 
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Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je predlog Odloka podal svetnik, g. Anton Križe. 
Mnenje županje, ki ga je podala v skladu s Poslovnikom je, da je sprememba Odloka 
nepotrebna, saj bo Odlok prinesel dodatne težave in omejitve, ker je napisan na kožo 
določenim ljudem. V kolikor se bo predlog sprejemal, je bilo s strani občinske uprave 
predlagano, da se ga dopolni z razlago definicije, kaj je čezmejen hrup in se z zakonom 
uskladijo tudi kazenske določbe.  
 
RAZPRAVA: 
G. Anton Križe je pojasnil, da je bil predlog odloka pripravljen izključno z namenom zaščite 
nastanitvenih kapacitet v občini. S predlogom odloka se želi omejiti trenuten hrup med 21. in 
7. uro ter ob nedeljah in praznikih. Omejitev ne velja v primerih nujnih vzdrževalnih del, 
nujnih sezonskih kmetijskih opravil. Definicija čezmejnega hrupa ureja že Uredba o hrupu v 
naravnem in življenjskem okolju, vendar zadeve ni mogoče nadzirati, saj v trenutku hrupa 
inšpektorja ni na terenu. V kolikor bo zaradi sprememba Odloka prišlo do težav, je 
pripravljen zadevo novelirati in umakniti. Pojasnil je tudi, da imajo občine v odlokih v večini 
primerov omejitve za naselja.  
 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj in Odbor za družbene dejavnosti: 
Člani odbora so se spraševali, ali bo predlagana sprememba lahko rešila medsoseske odnose. 
Predlagano je bilo tudi, da se izvede javna razprava in v kolikor ne bo na predlog pripomb, se 
ga v pripravljeni obliki tudi sprejme.  
 
Ga. Natalija Kastelec je opozorila, da se lahko stvari zapletejo, saj kar je za nekoga nujno 
vzdrževalno delo, lahko za drugega ni.  
 
G. Peter Štukelj je opozoril, da je potrebno razdaljo natančno določiti. Težavo lahko 
predstavlja tudi večja skupina oz. zabava na kmetiji, ki ravno tako predstavlja hrup za 
okolico.  
 
Županja, ga. Polona Kambič,  je zaključila razpravo in predlagala, da se za prvo obravnavo 
sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o javnem redu in miru v Občini Semič, 
kot ga je v 1. členu predlagal Križe Anton, 2. in 3. člen, ki govorita o kazenskih določbah, se 
upošteva   iz predloga Odloka, ki je bil predlagan s strani uprave, 4. člen predloga Odloka pa 
govori o veljavnosti odloka. 
Besedilo predloga odloka se objavi na spletni strani občine in javnost pozove k morebitni 
vložitvi pripomb in predlogov.  
  
Predlog sklepa št. 007-05/2008-23: 
Za prvo obravnavo se potrdi predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
javnem redu in miru v Občini Semič v naslednji vsebini: 

ODLOK 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o javnem redu in miru v Občini Semič 

1. člen 
V 4. členu Odloka o javnem redu in miru v Občini Semič (Uradni list RS, št. 122/2008 in 
34/2011) se doda 18. točka, ki se glasi: 
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»18. na oddaljenosti 30 m zračne razdalje od objekta, ki ima status nastanitvenega 
objekta, uporabljati  motorne žage, motorne kosilnice, vrtalne in brusilne stroje oziroma 
druge hrupne naprave in orodja, ki motijo mir ali počitek ljudi, naslednje dneve: 
-ob nedeljah in praznikih, ki so dela prosti 
-od ponedeljka do sobote med 21. in 7. uro.« 
V 4. členu se doda tudi nov drugi odstavek, ki se glasi: 
» Prepovedi oziroma omejitve iz 18. točke tega člena ne veljajo, kadar gre za nujna 
interventna vzdrževalna dela (na napeljavah javne gospodarske infrastrukture, 
komunikacijskih sredstvih, strehah, oknih ipd.) ali za izvajanje nujnih kmetijskih sezonskih 
opravil in v primeru izvedbe javne prireditve ali shoda ki je prijavljen pristojnemu organu.« 

2. člen 
Besedilo 17. člena se spremeni tako, da se na novo glasi: 
»Za storjene prekrške zoper javni red in mir se odmerijo globe po predpisu, ki ureja varstvo 
javnega reda in miru.« 

3. člen 
Besedilo 18. člena se spremeni tako, da se na novo glasi: 
»V kolikor področni predpis prekrška, ki ga določa ta odlok, ne določa, se odmeri globa: 
-posamezniku 200 EUR 
-pravni osebi, samostojnemu podjetniku posamezniku in posamezniku, ki samostojno 
opravlja dejavnost 1000 EUR 
-odgovorni osebi pravne osebe ali odgovorni osebi samostojnega podjetnika posameznika 
oziroma posameznika, ki samostojno opravlja dejavnost 300 EUR.« 

4. člen 
Te spremembe in dopolnitve odloka začnejo veljati petnajsti dan po objavi v Uradnem listu 
Republike Slovenije. 
 
Predlog odloka se objavi na spletni strani občine, s čimer se omogoči javna razprava. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14  
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 007-05/2008-23 je sprejet. 
 

Ad. 9) SKLEP O DOLOČITVI CENE PROGRAMOV VRTCA IN DODATNIH ZNIŽANJIH PLAČIL V 
OBČINI SEMIČ IN PRAVILNIK O ENKRATNI DENARNI POMOČI MLADIM DRUŽINAM PRI 
PRVEM REŠEVANJU STANOVANJSKEGA PROBLEMA – ANALIZA STANJA 

 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj in Odbor za družbene dejavnosti: 
Mnenje odborov je, da se gre mladim nasproti in se v proračunu poveča sredstva. Oba 
odbora predlagata spremembo Sklepa o določitvi cene programov vrtca in dodatnih znižanjih 
plačil v Občini Semič brez omejitve v 5. členu. Pripravi se nov sklep, da se znižanje za en 
plačni razred, glede na izračun Centra za socialno delo, odobri, v kolikor družina prvič rešuje 
stanovanjski problem, vendar ne več kot petkrat. V enem letu se tako lahko uveljavijo obe 
olajšavi hkrati.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnike opozorila, da bo potrebno sredstva na postavki 
plačilo razlike med ceno programov v vrtcih in plačili staršev zvišati še za 10.000,00 EUR. 
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V sprejem je predlagal predlog sklepa, ki sta ga oblikovala oba odbora. 
 
Predlog sklepa št. 602-02/2012-12: 
Za obravnavo na naslednji seji občinskega sveta se pripravi sprememba Sklepa o določitvi 
cene programov vrtca in dodatnih znižanjih plačil v Občini Semič, in sicer se črta četrti 
odstavek 5. člena, ki določa, da dodatne olajšave ne more uveljavljati družina, ki je že 
prejela denarno pomoč po Pravilniku o enkratni denarni pomoči mladim družinam pri 
prvem reševanju stanovanjskega problema (Ur. l. RS, št. 45/10, 10/11, 20/12 in 25/13). 
Ostane pa zaveza, da se dodatno znižanje plačila vrtca za en dohodkovni razred omogoči 
družini ob predložitvi dokazil o reševanju stanovanjskega problema. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14  
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 602-02/2012-12 je sprejet. 
 

Ad. 10) OBRAVNAVA IN SPREJEM LETNEGA PROGRAMA KULTURE V OBČINI SEMIČ ZA LETO 
2016 

 
Ga. Beti Pintarič je predstavila letni program kulture v Občini Semič za leto 2016.  
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Člani odbora so 10. in 11. točko 
obravnavali skupaj in predlagali, da v primeru, da se v določenem letu razpisana sredstva ne 
bi porabila v celoti in bi le-ta zaradi nečrpanja ostala na računu občine, v naslednjem 
proračunskem  letu za ta nečrpani del povišala sredstva razpisa. Odbor tudi predlaga, da 
velja razmisliti o spremembi pravilnika, ki bi postavila omejitve glede neresnih prijaviteljev, 
saj se že nekaj časa pojavlja, da se določena društva prijavljajo na razpis, odobrenih sredstev 
pa potem ne črpajo. Odbor se s programov kulture in športa strinja v celoti in predlaga njun 
sprejem, hkrati pa apelira, da bi bilo dobrodošlo, da občina za ti dve veji nameni več 
sredstev.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala sprejem sklepa.  
 
Predlog sklepa št. 610-01/2016-2: 
V letu 2016 se iz proračuna Občine Semič iz postavke ljubiteljska kultura sofinancira: 
- redno dejavnost registriranih kulturnih društev v višini 2.500,00 EUR, 
- delovanje pevskih zborov, godbenih, gledaliških, folklornih, recitacijskih in slikarskih 

skupin v višini 13.000,00 EUR, 
- izvedbo prireditev občinskega pomena v višini 2.000,00 EUR in 
- nakup opreme v višini 1.500,00 EUR. 

 
Navzočih pri glasovanju: 14  
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 610-01/2016-2 je sprejet. 
 

Ad. 11) OBRAVNAVA IN SPREJEM LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA V OBČINI SEMIČ ZA LETO 
2016 
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Ga. Beti Pintarič je predstavila letni program športa v Občini Semič za leto 2016. Letošnji 
program športa ponovno predvideva podelitev naziva »Športnik/Športnica leta 2016«. Naziv 
je bil nazadnje podeljen v letu 2006. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 671-02/2016-2: 
V letu 2016 se iz proračuna Občine Semič iz postavke programi športnih društev 
sofinancira: 
- interesno športno vzgojo predšolskih in šoloobveznih otrok v znesku 12.000,00 EUR,  
- športno dejavnost otrok in mladine s posebnimi potrebami v znesku 50,00 EUR, 
- športno dejavnost študentov v znesku 500,00 EUR,  
- kakovostni šport v znesku 500,00 EUR,  
- redno rekreativno vadbo pod strokovnim vodstvom v znesku 700,00 EUR,    
- šport invalidov v znesku 300,00 EUR,  
- rekreativne prireditve in rekreativne lige v znesku 3.600,00 EUR,  
- športno rekreativne prireditve ob občinskem prazniku v znesku 550,00 EUR,  
- izobraževanje in usposabljanje strokovnih kadrov v športu v znesku 300,00 EUR, 
- delovanje športnih društev in njihovih združenj v znesku 1.000,00 EUR, 
- naziv »Športnik/Športnica leta 2016« z nagrado v znesku 500,00 EUR, 
- programe projekta kvalitetnega preživljanja prostega časa mladih v znesku 4.750,00 

EUR (3.000 EUR za športno rekreativne vsebine v času počitnic, 1.750 EUR za druge 
mladinske programe). 

 
Navzočih pri glasovanju: 14  
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 671-02/2016-2 je sprejet. 
 

Ad. 12) POROČILO O DODELJENIH SREDSTVIH ZA POSPEŠEVANJE RAZVOJA MALEGA 
GOSPODARSTVA V OBČINI SEMIČ V LETU 2015   

 
Ga. Janja Plevnik Radoš je predstavila poročilo. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 441-04/2015-46: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil s Poročilom o dodeljenih sredstvih za 
pospeševanje razvoja malega gospodarstva v Občini Semič v letu 2015. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14  
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 441-04/2015-46 je sprejet. 
 

Ad. 13) POROČILO O DODELJENIH POMOČEH ZA OHRANJANJE IN RAZVOJ KMETIJSTVA IN 
PODEŽELJA V OBČINI SEMIČ V LETU 2015 
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Ga. Janja Plevnik Radoš je predstavila poročilo. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 441-03/2015-127: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil s Poročilom o dodeljenih pomočeh za ohranjanje 
in razvoj kmetijstva in podeželja v Občini Semič v letu 2015. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14  
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 441-03/2015-127 je sprejet. 
 

Ad. 14) POROČILO O DODELJENIH SREDSTVIH ZA SOFINANCIRANJE IZVEDBE 
INDIVIDUALNIH KANALIZACIJSKIH PRIKLJUČKOV NA JAVNO KANALIZACIJO V OBČINI SEMIC 
V LETU 2015 IN O DODELJENIH SREDSTVIH ZA SOFINANCIRANJE NAKUPA IN VGRADNJE 
MALIH ČISTILNIH NAPRAV V OBČINI SEMIČ V LETU 2015 

 
1. Nakup in vgradnja malih komunalnih čistilnih naprav v Občini Semič za leto 2015 

G. Boštjan Ogulin je predstavil poročilo.  
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 410-03/2015-9: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil s Poročilom o dodeljenih nepovratnih finančnih 
sredstvih za nakup in vgradnjo malih komunalnih čistilnih naprav v Občini Semič za leto 
2015. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14  
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 410-03/2015-9 je sprejet. 
 
2. Izvedba individualnih kanalizacijskih priključkov na javno kanalizacijo v Občini Semič 

za leto 2015 
G. Boštjan Ogulin je predstavil poročilo.  
 
RAZPRAVA:  
G. Anton Križe je vprašal, kakšni so roki za postavitev malih komunalnih čistilnih naprav. 
 
G. Boštjan Ogulin je pojasnil, da je rok za uvedbe malih komunalnih čistilnih naprav, po 
trenutni Uredbi,  31. 12. 2017. Pričakuje pa se sprememba Uredbe, ki bo podaljšala rok. 
 
Predlog sklepa št. 410-04/2015-19: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil s Poročilom o dodeljenih nepovratnih finančnih 
sredstvih za izvedbo individualnih kanalizacijskih priključkov na javno kanalizacijo v Občini 
Semič za leto 2015. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
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GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 410-04/2015-19 je sprejet. 
 

Ad. 15) POROČILO O DODELJENIH SREDSTVIH ZA SOFINANCIRANJE OBNOVE KULTURNE 
DEDIŠČINE, OBNOVE FASAD NA OBJEKTIH V OBČINI SEMIČ IN O DODELITVI ENKRATNE 
DENARNE POMOČI MLADIM DRUŽINAM PRI PRVEM REŠEVANJU STANOVANJSKEGA 
PROBLEMA V LETU 2015 

 
1. Javni razpis za sofinanciranje obnove kulturne dediščine na območju Občine Semič za 

leto 2015 - poročilo 
Ga. Natalija Kastelec je predstavila poročilo. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 410-08/2015-10: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil s Poročilom o dodeljenih pomočeh za 
sofinanciranje obnove kulturne dediščine na območju Občine Semič za leto 2015. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14  
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 410-08/2015-10 je sprejet. 
 
2. Javni razpis za dodelitev enkratne denarne pomoči mladim družinam pri prvem 

reševanju stanovanjskega problema v letu 2015 – poročilo 
Ga. Natalija Kastelec je predstavila poročilo. 
 
RAZPRAVA: 
G. Damir Stare je predlagal, da v kolikor se na razpis prijavi več kot 6 družin, se z rebalansom 
zagotovijo dodatna sredstva, da bo vsak vlagatelj upravičen do 2.500,00 EUR. 
 
Ga. Natalija Kastelec je pojasnila, da razpis po objavi ni mogoče spreminjati, prav tako ni 
mogoče višati že razpisanih sredstev. 
 
Predlog sklepa št. 3520-01/2015-34: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil s Poročilom o dodelitvi enkratne denarne pomoči 
mladim družinam pri prvem reševanju stanovanjskega problema v letu 2015. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14  
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 3520-01/2015-34 je sprejet. 
 
3. Javni razpis za sofinanciranje obnove fasade na objektih v Občini Semič za leto 2015 – 

poročilo 
Ga. Natalija Kastelec je predstavila poročilo. 
 
RAZPRAVA: 



 

 

15 
 

G. Damir Stare je predlagal, da se zagotovi več sredstev na razpisih, kjer jih je vsako leto 
premalo.  
 
G. Rudi Kofalt je povedal, da razpis za obnovo fasad ni bil pravičen do vseh občanov in 
predlagal, da so v bodoče do sredstev upravičeni vsi vlagatelji, ki izpolnjujejo pogoje, s tem, 
da so objekti kulturne dediščine višje točkovani.   
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zagotovila, da bo v razpisu za letošnje leto upoštevan predlog 
g. Kofalta. 
 
Predlog sklepa št. 410-05/2015-19: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil s Poročilom o dodeljenih pomočeh za 
sofinanciranje obnove fasad na objektih v Občini Semič za leto 2015.  
Razpis za leto 2016 se pripravi tako, da so do sredstev upravičeni vsi vlagatelji, ki 
izpolnjujejo pogoje in ne le vlagatelji, ki obnavljajo objekte kulturne dediščine. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14  
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 410-05/2015-19 je sprejet. 
 

Ad. 16) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 

 
G. Miha Mihelčič je vprašal, ali se bo cena daljinskega ogrevanja znižala, glede na zagotovila, 
da bo cena daljinskega ogrevanja 10 % nižja od cene kurilnega olja. Samo v primerjavi z 
lanskim letom se je cena kurilnega olja znižala za 40 %. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je bila ob podpisu pogodbe za daljinsko 
ogrevanje cena kurilnega olja 0,74 EUR, sedaj pa je cena 0,61 EUR, kar ne predstavlja tako 
drastičnega znižanja. Kljub temu je bilo direktorju podjetja Zarja Ekoenergija naročeno, da 
prouči možnost za znižanje cen variabilnega dela. V skladu s programom dela občinskega 
sveta pa bo na seji obravnavano tudi poročilo o delovanju daljinskega ogrevanja v sezoni 
2015/2016. 
 
G. Boštjan Ogulin je pojasnil, da je podjetje uporabnike že obvestilo o znižanju cen 
variabilnega dela.  
 
G. Rudi Kofalt je povedal, da je prejel vprašanje Vaške skupnosti Črešnjevec, zakaj ima 
njihova voda izrazit vonj po kloru.  Sami so že obvestili JP Komunalo Črnomelj, ki razen 
meritve na licu mesta in ustnega poročila, da je vsebnost klora v mejah, niso storili nič več, 
da bi zadevo stabilizirali. Od občinskega sveta pričakujejo, da zadolži pristojne upravljavce 
vodovodnega sistema občine Semič, da pregledajo stanje in meritve na dozirnikih klora od 
črpališča, vodohramov, do porabnika, da predložijo merilna poročila neodvisnega 
akreditiranega laboratorija o kvaliteti vode in poročilo o vsebnosti (količini) klora ter, da se 
da v plan novi sistem za pripravo vode s plinom klordioksidom, ki je neškodljiv za uporabnike 
in to povsod tam kjer se še rabi klasičen način kloriranja. 
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Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da bo Komunala odgovorila na dopis Vaške 
skupnosti. Je pa res, da so ravno v času, ko so zaznali spremembo v vodi, prešli na kloriranje s 
klorom, ker se celotna vas sedaj napaja iz drugega vira. Obstaja pa tudi možnosti, da se na 
Osojniku namesti naprava na klordioksid. 
 
Ga. Dina Plut je v imenu krajanov Lipovca predlagala, da se na Lipovcu uredi avtobusno 
postajališče.  
 
G. Danijel Golobič je predlagal, da se tudi na Vrčicah uredi prehod za pešce in omeji hitrost 
na 70 km/h. S strani občanov pa je bil podan tudi predlog, da se pred pekarno v Semiču 
rezervira dve parkirni mesti, na katerih bi bil omejen čas parkiranja na 10 oz. 15 minut. 
 
G. Vili Malnarič je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj predlagal, da se v Semiču 
postavi kontejner za stara, rabljena oblačila. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je postavitev avtobusnih postajališč ob državnih 
cestah, ki so izven naselij, v pristojnosti države. DRSI je vaščanom Lipovca in občini odgovoril, 
da so zahtevi vaščanom prisluhnili, vendar pa bo do izvedbe prišlo v skladu s finančnimi 
zmožnostmi. Svetnikom je pojasnila še, da naj bi bil v tem mesecu sestanek na Direkciji, kjer 
bo obravnavana vsa problematika na državnih cestah v občini. 
Glede kontejnerja za rabljena oblačila je pojasnila, da se stvari že urejajo s Komunalo 
Črnomelj, bo pa v Semiču v letošnjem letu odprta tudi Hiša Karitas, kjer bo mogoče oddati 
oblačila.  
 
G. Damir Stare je predlagal, da se razmisli, kako mlade iz Dolenjskih Toplic privabiti v Semič. 
Mladim je potrebno ponuditi ustrezno opremljena zemljišča za gradnjo, za izvedbo le-tega pa 
naj občina pripravi konkretne predloge in terminski plan. V Črmošnjicah je trenutno na 
razpolago 2 ha zemljišč, kjer bi bilo mogoče urediti 20  parcel.  
 
G. Danijel Golobič je predlagal, da občina razmisli o pripravi projekta, s katerim bi odkupila in 
komunalno uredila zemljišča in jih ugodneje, pod določenimi pogoji, ponudila mladim 
družinam za gradnjo stanovanjski hiš.  Uprava naj pripravi študijo, kje v Semiču je možno 
urediti območje za gradnjo hiš za mlade družine. Študija naj zajema tudi strošek odkupa 
zemljišč, komunalnega opremljanja in vse ostale stroške. 
 
G. Miha Mihelčič je predlagal, da se zemljišča za mlade družine uredi v bližine šole in vrtca. 
Črmošnjice so preveč oddaljene, da bi bila zemljišča zanimiva mladim družinam.  
 
Županja, ga. Polona Kambič,  je pojasnila, da občina daje poseben poudarek mladim 
družinam, saj omogoča mladim kar nekaj ugodnosti, ki jih druge občine nimajo. Glede 
izdelave OPPN-ja za Črmošnjice pa je bilo že pri proračunu pojasnjeno, da v letu 2016 v 
proračunu ni sredstev za ta namen. Trenutna možnost ureditve zemljišč za mlade družine je 
le v Črmošnjicah. Pripravila se bo študija, ki bo predstavljena na eni naslednjih sej. 
 
G. Boštjan Ogulin je pojasnil, da je možno omejiti parkiranje na javnih površinah, vendar bo 
moral občinski svet sprejeti pravilnik, v katerem bo definiran mirujoči promet.  
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G. Peter Štukelj je predlagal, da je prvo potrebno zagotoviti delovna mesta, da bodo mladi 
imeli razlog, da bodo ostali v Semiču. V kolikor namerava občina najeti kredit, naj ga najame 
za ureditev in širitev industrijske cone in ne za nakup smučišča Bela. Vprašal je tudi, kaj se 
dogaja s smučiščem in  kdo vodi priprave za Semiško ohcet. Predlagal pa je še prestavitev 
ogledala za Oskoršnico za 3 m proti Podrebru.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da v coni potekajo številne aktivnosti. Občina bi 
želela v letošnjem letu pridobiti dva zemljišča, ob cesti, kjer bi se vzpostavile tri gradbene 
parcele, v postopku pa je tudi vračilo treh zemljišč podjetja Motvoz. Za nakup dveh zemljišč 
je v proračunu 120.000,00 EUR, v tem znesku pa niso zemljišča, ki bodo pridobljena od 
Motvoza. Za zemljišča proti »Jokovčanu« pa je zainteresirano podjetje Cablex, ki se 
namerava širiti. Podjetje bi zemljišče kupilo direktno od sedanjega lastnika, saj občina nima 
400.000,00 EUR za odkup.  
Priprave na Semiško ohcet vodi TIC in Kulturni center Semič. Opravljeni so bili že sestanki z 
društvi, vendar pa je odziv društev zelo slab. 
Glede smučišča Bela je županja pojasnila, da je stanje nespremenjeno, prodan je bil le top za 
pripravo snega. Do sedaj so bili zbrani vsi potrebni podatki, tudi stroškovnik komunalne 
infrastrukture, ki bi jo bilo potrebno zagotoviti, da se na Gačah zagotovi tekoča pitna voda. 
Strošek predelave sistema za zagotovitev tekoče pitne vode, izgradnje kanalizacije in čistilne 
naprave je cca. 1 mio EUR. V kolikor se bo naselje na Gačah opremilo z vodovodnim omrežje 
bo na občinski svet predlagan nov program opremljanja, ki bi lastnike objektov obremenil s 
plačilom komunalnega prispevka, ki bi bil višji od prispevka, ki velja za ostalo občino.  
Do naslednje seje bo o smučišču že več znanega in bo dana tudi informacija na sejo 
občinskega sveta.  
 

Ad. 17) RAZNO 

 
1. Pripombe Ivana Bukovca na predlog proračuna za leto 2016 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala, da se občinski svet opredeli do pripomb, ki jih je g. 
Ivan Bukovec naslovil na občinski svet.  
 
Člani občinskega sveta so predlagali, da uprava pripravi odgovor v smislu, da je njegova 
pobuda dobrodošla, da se je občinski svet s predlogi seznanil in jih bo skušal v skladu z 
zmožnosti tudi upoštevati. 
 
Seja sveta se je zaključila ob 19.55. 
 
 
ZAPISALA:       ŽUPANJA: 
Renata Bukovec      Polona Kambič 
 
________________________    _________________________ 
 
 


